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ORSZAGGYULESI KEPVISELO
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség

Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Mikor „érezhetik” a kkv-k a Jeremieprogramot?„címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok intézni Bajnai Gordon, nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszterhez .
A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

2007-ben mikor először hallottunk az Európai Bizottság Jeremie nev ű kezdeményezésérő l ,
sokan megörültek. Jól hangzó célokat fogalmaztak meg, mint a KKV-k finanszírozás i
lehetőségeinek javítása visszatérítend ő pénz-és tőkepiaci eszközök segítségével, a
magánszféra szerepvállalásának ösztönzése a KKV finanszírozásban . Közvetlen célként
tűzték ki a KKV szektor versenyképességének javítását, finanszírozási lehet őségeinek
szélesítésével, közvetett cél pedig még ennél is jobban hangzott, a foglalkoztatottság é s
fenntartható gazdasági növekedés el ősegítése. Ezekbő l nem sok valósult meg, sőt a távlati cél
is egyre messzebb került, miszerint a kkv-k „bankképessé” váljanak .

A minap került bele a hírekbe, hogy a Jeremie-program 3 . eleme, a kockázati tőke is
hamarosan elérhető lesz a vállalkozások számára . Zárójeles megjegyzésként tüntették fel ,
hogy erre a 35 Mrd-os kockázati tőkealapra azok a maximum ötéves múlttal és maximum 1, 5
milliárd forint éves árbevétellel rendelkező hazai mikro-, kis- és középvállalkozáso k
számíthatnak, amelyek jól átgondolt, ígéretes üzleti tervvel rendelkeznek, és vonzó, jó l
fejlődő iparágban működnek.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jeremie-program eddigi 2 eleméről sem kaptunk semmilyen tájékoztatást, szeretném, kérni ,
hogy az alábbi kérdéseimre válaszoljon !

1. A tavaly beindult Jeremie-program keretében eddig mennyi pénzt osztottak ki ?
2. Milyen szerkezetű és mely területen tevékenykedő kis- és középvállalkozások

részesültek ebb ő l a forrásból?



3. Nem gondolják, hogy a tavaly óta megváltozott gazdasági helyzetben ezt a forrás t
átcsoportosítva, más feltételekkel, más, kisebb árbevétellel rendelkező kkv-k számára
is elérhetővé kellene tenni?

4. A Jeremie-program 3 . elemével kapcsolatban, csak egy kérdésem van, az hogy ne m
érzik, úgy hogy „eső után köpönyeg”, most a kkv-k kockázatkezelésével foglalkozni ,
ahelyett, hogy elérhető hiteleket nyújtanának nekik, hogy a gazdasági válságo t
könnyebben átvészeljék ?

Budapest, 2008 . december 18.

Tisztelettel :

Szatmáry Kristó f
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